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Jiao Ma 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Foreign direct investment 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Ma has been practicing law for more than seven years.  Prior to joining Han Kun, Ms. Ma 

practiced with a foreign law firm for two years, providing FDI services for a large number of 

enterprises, both offshore and onshore. 

Ms. Ma specializes in private equity financing and venture capital investment, mergers and 

acquisitions, domestic and foreign company restructuring, and foreign direct investment.  After 

joining Han Kun, Ms. Ma has been providing comprehensive legal services in relation to financing 

and investment transactions for a series of start-ups, VC funds, PE funds and strategic investors, 

including designing transaction structures, organizing due diligence, drafting, revising and reviewing 

transaction documents, and leading negotiations.  She has extensive experience in private equity and 

venture capital.  Ms. Ma has represented a number of well-known domestic companies in their 

mergers or acquisitions, and assisted numerous companies in their domestic and overseas 

restructurings.  The legal services Ms. Ma provides cover a wide range of industries, including 

internet, social platforms, media, technology, education, medicine, logistics, and other business fields. 

EDUCATION 
Ms. Ma graduated from Peking University in 2012 with a LL.B. degree and a Bachelor of Economics 

degree. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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马姣 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 外商直接投资 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

马姣律师从事律师工作超过 7 年，在加入汉坤之前，马姣律师曾在一家外所工作两年，为国

内外众多企业提供外商直接投资等法律服务。 

加入汉坤之后，马姣律师主要从事私募股权和风险投资、兼并收购、公司境内外重组、外商

直接投资等方面的法律服务。马姣律师曾为众多创业公司、风险投资基金、私募股权基金以

及战略投资者提供投融资交易全程法律服务，包括设计交易架构、组织尽职调查、起草修改

和审阅交易文件以及主导项目谈判等，在投融资领域具有丰富的经验。马姣律师曾代表多家

知名国内企业完成兼并收购交易，并协助多家公司完成境内外重组。马姣律师所提供的法律

服务涉及行业广泛，包括互联网、社交、传媒、科技、教育、医药、物流等多个业务领域。 

教育背景 

马姣律师于 2012 年毕业于北京大学，获得法学学士和经济学学士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


